
 

 

VPRAŠANJA, POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE APAČE 

3. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE APAČE, Vprašanja, pobude članic in članov 

Občinskega sveta Občine Apače in odgovori nanje. Župan Občine Apače je na 3. redni sejo 

odgovarjal na zastavljena vprašanja. Le ta še dopolnjujemo pisno. 

Sašo Peček   Predlagal bi- Elektro več daljnovodov polaga v tla, zato predlaga, da se preveri, 

predvsem pri/pred  modernizacijo cest o sami izvedbi;   

Odgovor: Predmetna zadeva se vzame na znanje in obravnava sproti.  

 Razsvetljava pri bankomatu- preveriti; 

Odgovor: Predlog se preučuje.  

 Namakalni sistem- informacija o aktivnostih. . 

Občinski svetnik podal Informacijo 

 Zakon o kmetijskih zemljiščih- informacija o spremembi zakonodaje .  

Občinski svetnik podal Informacijo.  

Renato Flisar  Biološki odpad- ali se kilogrami bioloških odpadkov, ki se zbirnem centru zbirajo, 

obračunavajo na položnicah občanov, ki imajo kante za biološke odpadke ali pa 

razdelijo na vse občane? Sprašuje, ker občani, kateri imajo biološke kante, 

ugotavljajo, da imajo v spomladanskem času na položnicah enormne kilograme 

bioloških odpadkov.  

Odgovor: 

Biološki odpadki se zaračunavajo občanom, ki imajo pri izvajalcu naročeno storitev odvoza 
bioloških odpadkov. Skupne količine se razdelijo torej samo med naročnike teh storitev, v 
odvisnosti od velikosti zabojnika (120 ali 240 l zabojnik), V Občini Apače je bilo v letu 2018 v 
storitev zbiranja biološkega odpada vključenih 11% vseh gospodinjstev v občini Apače. Ker 
je odvoz bioloških odpadkov v spomladansko – poletnih mesecih enkrat tedensko, se na 
položnicah obračunane količine vezane na CEROP-ov del položnice za obdelavo in 
odlaganje, zato je v teh mesecih nihanje količin, česar skozi jesen, zimo in zgodnje 
pomladanske mesece, ko je odvoz enkrat na 14 dni, ne opazimo oziroma so količine nižje. V 
to skupno količino pa ni vključen zeleni vrtni odrez ( predstavlja cca 95 % bioloških 
odpadkov), ki se  zbere na zbirnem centru v Črncih, pa se ravno tako vozi v Cerop. Le tega 
plača KSP LJUTOMER d.o.o.. Predmetna zadeva se bo podrobneje preučevala v sklopu 
Letnega programa za leto 2020.  
 

 V vaseh, kjer se izvaja gradnja kanalizacije- se naj opravijo ogledi prekopov cest 

oziroma asfaltnih prevlek, katera se na nekaterih mestih močno poseda in nastajajo 

razpoke. Posledica ne saniranja teh odsekov bo, da bomo jeseni imeli  še bolj 

uničene ceste, saj voda pridom priteka in izpira podlago ceste. Potrebno je  samo, 

da se te razpoke sanirajo z zalivkami.  

Odgovor: Predmetna zadeva se vzame na znanje in obravnava sproti.  

 Dovoz v osnovno šolo- kritičen ( ni primeren in zelo nevaren) predvsem pri 

pokopališču- predlog za uporabo postaje-  na avtobusnem postajališču. 

Odgovor: Predmetna zadeva se obravnava s strani Sveta za preventivo in varnost v cestnem 

prometu.  



 

 

Jože Zemljič  Tlakovanje ovinkov- ni kvalitetno opravljeno- pripomba, prav tako pripomba na 

urejanje bankin. 

Odgovor: Izvajalec razširitve vozišč s travnimi ploščami je pomanjkljivosti odpravil. K temu 

gre dodati, da do tega ne bi prišlo,  če bi vozniki prilagodili hitrost in upoštevali prometno 

signalizacijo ko so se izvajala dela na terenu. 

Franc Grobnik  Pobiranje smeti: več plastike nastavljajo kmetovalci. Le ti so naleteli na težavo pri 

odvozu. Kritičen do navedenega načina.  

Odgovor: Predmetna zadeva se vzame na znanje in obravnava sproti.  

 

 Pohvala za čistilno akcijo.  

Pohvala vzeta na znanje.  

Branko Hedl  Gramoziranje- upoštevati, vgrajevati material, ki se ne kadi.  

Odgovor: Predmetna zadeva se je reševala skupaj s KVO; natančneje na Zborih občanov.  

 Tlakovanje – hitro izvedeno, ponekod previsoko urejeno.  

Odgovor: Predmetna zadeva je bila v času zastavljenega vprašanja še v fazi reševanja.  

Stanko Vrabelj 

Sašo  Peček  

 Nevarni odpadki- predlog, da se vse odnesena ZC- TO DODATNO UREDI.  

 Pojasnilo v zvezi z odlaganjem nevarnih odpadkov.  

Občinski svetnik podal Informacijo 

 

Robi Kučan  Ali je naša Občina Apače pobratena s katero izmed občin? 

Odgovor: Občina Apače ni pobratena z nobeno izmed Občin.  

 Predlagam, da Občina Apače ohranja kontakte z Mozirjem  ! 

Odgovor: Občina Apače ohranja kontakte in je v stiku z Mozirjem.  

Sabina 

Krancelbinder 

Krapež  

 Pobude, ki se lahko prenesejo na zaposlene, se naj prenesejo takoj tudi nanje  in 

naj se ne dolgovezi o tem na seji OS.  

Odgovor: Pobudo podpiramo in resnično naprošamo, da se pobude, vprašanja, dileme, kar 

se da, postavljate sproti na zaposlene v občinski upravi.  

 

  


